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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestskej rady v Novej Bani, konanej dňa 23.01.2023 o 16.00 hod. v zasadačke 

Mestského úradu v Novej Bani na I. poschodí 

  

 Prítomní: 

1. Primátor mesta:       Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA 

2. Zástupca primátora mesta:  Ing. Karol Tužinský 

3. Prednostka MsÚ:    Mgr. Ľudmila Rajnohová 

4. Hlavná kontrolórka  PhDr. Katarína Segetová  

5. Členovia rady:            Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď 

 

Zasadnutie mestskej rady otvoril a viedol primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA. Privítal 

prítomných a konštatoval, že mestská rada bola zvolaná v zmysle §-u 14 odst. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení. Prítomní boli všetci poslanci mestskej rady. Za zapisovateľku určil Martinu Svetíkovú. 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení Ing. Karol Tužinský  a Peter Forgáč. 

 

Na prejednanie bol predložený nasledovný program: 

 

1. Body do plánovaného zasadnutie MsZ, ktoré sa uskutoční 21.2.2023 

2. Investície do rozvoja mesta v roku 2023 – návrh jednotlivých akcií 

3. Rôzne. 

 

Primátor prešiel body programu, začalo sa s bodom č. 3 Rôzne. 

 

1. Rôzne. 

 

Prednostka -  prečítala žiadosť o vzdanie sa členstva Správnej rady MEDICAL n. o. od poslanca Maroša 

Marka. Dodala, že má avizovanú žiadosť na vzdanie sa členstva ešte od ďalšieho člena v Správnej rade. Obe 

žiadosti sú z dôvodu pracovnej vyťaženosti. Sú to obidvaja členovia správnej rady za mesto, preto bude 

treba delegovať nových. 

 

Primátor – týmto sa znefunkčňuje Správna rada za mesto, bude sa to riešiť na zastupiteľstve uznesením. 

Menili sa členovia Dozornej rady aj za Mediform s.r.o.. Žiadali sme od Medicalu n. o. informáciu ohľadom 

platieb a obdržali sme výpis z účtu. Dňa 1.6.2021 mesto poukázalo sumu  22 500 € ako výšku peňažného 

vkladu pri zriadení neziskovej organizácii, ktorá je povinná v zmysle štatútu i zákona. Takúto sumu 

poukázal aj Mediform s.r.o. 29.6.2021 a v ten deň bola uhradená suma 20 000€ za projekt k rekonštrukcii. 

Faktúra bola vystavená v januári 2021 na 39 600€ s dlhšou splatnosťou. Dňa 4.8.2021 mesto vložilo 19 600€ 

a 6.8.2021 bola ďalšia úhrada, čím bola faktúra uhradená. Dotazoval som sa, prečo faktúra nebola uhradená 

v jednej sume už v júni 2021.  

 

Peter Forgáč – sa zaujímal, aký je stav na účte k dnešnému dňu. 

 

Primátor – to nevieme. Máme nefunkčnú Správnu radu, ale Dozorná rada musí konať.  

 

Peter Forgáč – máme nefunkčné rady, mali by sme sa dohodnúť na postupe a aby nám bolo ozrejmené, 

v akom stave je n. o., ako je riadená, v akom je finančnom stave a my sa dohodneme, či budeme v projekte 

pokračovať alebo z projektu vystúpime. 

 

Maroš Marko – zastaviť sa to nedá, stavenisko bolo prebrané. 

 

Primátor – kontaktoval p. Mičáteka ohľadom refundácie za projektovú dokumentáciu. Posledné stretnutie 

s p. Balážim bolo 30.6.2022. Na webe mesta sú zverejnené všetky dokumenty. Zmluva o NFP bola 
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uzatvorená 31.3.2022, prvé peniaze sa platili v júni 2021. Koncom roka 2021 sa uzatvorila zmluva na 

externý manažment.  

 

Prednostka – urobilo sa všetko pre to, aby projekt nebol pochovaný na začiatku, teraz to treba uchopiť tak, 

aby sme nemali sankčné finančné plnenie. 

 

Primátor - navrhol nomináciu na člena správnej rady poslancovi Petrovi Forgáčovi a druhé miesto je 

ochotný zobrať sám. 

 

Peter Forgáč – vyzval člena Dozornej rady, aby  požiadal MEDICAL n. o. o všetky výpisy účtov 

a následne sa uskutoční operatívne stretnutie, kde sa to rozanalyzuje. Potom budeme vedieť určiť smer 

a ďalšie pokračovanie. Malo by sa to stihnúť do MsZ. 

 

2. Investície do rozvoja mesta v roku 2023 – návrh jednotlivých akcií 

 

Primátor – ukázal prehľad vybavených, čiastočne vybavených a nevybavených požiadaviek investícií od 

poslancov za predchádzajúce volebné obdobie 2018 - 2022. Je to zverejnené na webe mesta v banneri 

Rozvoj mesta. Sú tam všetky zrealizované investície, ktoré žiadali buď poslanci alebo ich navrhlo mesto.  

 

Peter Forgáč – je dôležité, aby sme mali záverečný účet, aby sme vedeli s koľkými peniazmi budeme 

narábať. 

 

Primátor – najskôr je na začiatku februára ročná uzávierka a až potom bude záverečný účet. Približne 

budeme disponovať s 300 000 €, čo je približne 1/3 z toho, čo sme mali doteraz. Peňazí bude málo. Chceli 

by sme dokončiť spojnicu Kamenárska/Čierny lúh. V rozpočte je schválený chodník ul. Kollárova. 

 

Peter Forgáč – navrhol, či by nebolo vhodné zamerať sa na projekty, pri ktorých je refundácia z fondov, 

byť pri investíciách opatrnejší.  

 

Anton Medveď – súhlasí a navrhol pre ľudí spraviť aspoň Tajch. 

 

Primátor – mala by vyjsť nová výzva na mimoriadne dotácie na Envirofonde, do ktorej by sme sa mohli 

dostať s haváriou, aká je momentálne na Tajchu.  

 

Anton Medveď – bude to treba odkomunikovať s rybármi, aby nezarybňovali. Nádrž bude treba vypustiť. 

 

Karol Tužinský – súhlasí so šetrením a maximum peňazí nechať v rezervnom fonde. 

 

Maroš Marko – treba spraviť zopár malých vecí, odložiť si na veci, ktoré počas roku vyskočia a zvyšok 

ušetriť. 

 

Primátor – škola má revíznu správu z havárie, potrebuje dofinancovať dvere, bude tam treba dať 30 000€. 

Do rozpočtu zahrnieme spojnicu Kamenárska/Čierny lúh a chodník ul. Kollárova, ako top priorita sa bude 

pripravovať Tajch. Elektrinu máme uzatvorenú na spote, plyn na fixe, tam by mala byť refundácia. Ak sa na 

energiách usporí, tak sa nám prenesú na rok 2024. Výtlky, ktoré sa budú musieť spraviť a bolo by ich dobré 

robiť interne.  

 

Maroš Marko – informoval, že múr na ul. Nad Hrádzou  je v havarijnej situácií. Bude ho potrebné opraviť. 

Ak spadne, zavalí cestu. Je potrebné začať komunikovať s občanmi. Treba preveriť, komu to patrí a budeme 

hľadať riešenia. 
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Peter Forgáč – mesto by malo odkomunikovať pred poslancami, že škola je sanovanie havarijného stavu – 

zlá elektroinštalácia, plus dofinancovanie projektu medzistien, zrealizovanie spojnice Kamenárska/Čierny 

lúh. 

 

Maroš Marko – môžeme sa dohodnúť, že 50% čo nám vznikne po záverečnom účte ostanú nedotknuté? 

 

Primátor – 15.2.2023 sa odovzdáva stavenisko projektu Vnútrobloky. Bude potrebné stretnutie poslancov 

s občanmi ohľadom odkomunikovania tohto projektu. Peniaze sú schválené, do jesene by to malo byť 

ukončené. 

 

Peter Forgáč – vnútrobloky sú veľká akcia a k tomu rekonštrukcia kina, chodník na ul. Kollárová, prípojka 

NN, plus škola. Nie je to málo peňazí na investície a zvyšok ušetriť. Do budúcna si myslím, že my budeme 

zabezpečovať stabilitu mesta a rozvoj sa bude financovať z iných zdrojov. 

 

3. Body do plánovaného zasadnutia MsZ, ktoré sa uskutoční 21.2.2023 

 

Primátor – z dôvodu popolcovej stredy sa MsZ bude konať v utorok. Prima banka zaslala ponuku na 

odpredaj akcií, zhruba na rovnakej úrovni ako posledne. Peniaze by sa použili na zriadenie výťahu v Dome 

služieb a plánuje sa aj výmena vchodových dverí.  

 

Prednostka – informovala o plánovaných bodoch do MsZ. 

 

Peter Forgáč – k bodu Dotácie mal pripomienku, aby dotácie dostal len ten žiadateľ, ktorý nezaťažuje 

rozpočet mesta iným spôsobom a nekoná proti záujmom mesta. 

 

Anton Medveď – upozornil na to, že komisia cestovného ruchu nemá žiadny rozpočet na prideľovanie 

dotácií na propagáciu mesta.  

 

Primátor – k bode Zmena rozpočtu informoval, že pri ZPS musíme ľuďom mesačne platiť mzdy, ale VÚC 

a štát  nám posielajú peniaze kvartálne. Musíme si pomôcť nejakým nástrojom a to konkrétne čerpaním 

kontokorentného úveru. V zmene rozpočtu je potreba začleniť do mestského rozpočtu Sociálny podnik. 

 

Anton Medveď – sa chcel informovať ohľadom palivového dreva, či by nebolo vhodné zvýšiť cenu. 

 

Primátor – cena bola zvýšená, drevo sa predalo do troch dní.    

 

Karol Tužinský – pri riešení STK, treba myslieť pre zjazd aj pre nákladné autá. Treba s p. Paluškom 

komunikovať. 

 

Primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA poďakoval všetkým prítomným  za účasť 

a stretnutie ukončil. 

 

 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA, v.r.                           Mgr. Ľudmila Rajnohová, v.r. 

                      primátor mesta                         prednostka MsÚ 

 

 

 

                Ing. Karol Tužinský, v.r.                        Peter Forgáč, v.r. 
                       I.  overovateľ                 II. overovateľ 

 

Zapísala: Martina Svetíková 


